
Van:

Onderwerp:
Datum:

[naam]

Verkenningsfase aanpak N34
zondag 18 september 2022 17:15:50

Geachte Statenfractie, 

Uit de berichtgeving (in de media) blijkt dat Gedeputeerde Staten zich alleen richten op
gedeeltelijke verdubbeling van de N34 en handhaving van de maximum snelheid van 100 km/u.
Wij vinden dit vreemd, omdat er niet serieus gekeken wordt naar alternatieven. De meest
logische oplossing, waarin alle aspecten worden meegenomen is de snelheid terugbrengen naar
80 km/u en het aanbrengen van  middengeleiders, waardoor inhalen niet meer mogelijk is.

Dit levert de volgende winst op:

· De N34 wordt veiliger, inhalen is niet meer mogelijk, dus minder ongelukken
· Behoud aanwezige natuur, er hoeft geen nieuw asfalt bij te komen
· Geen extra stikstofuitstoot tijdens de uit te voeren wegwerkzaamheden
· Vermindering uitstoot uitlaatgassen
· Vermindering geluidsoverlast

Bovendien staat gedeeltelijke verdubbeling haaks op de huidige stikstofproblematiek.

Wij hopen dat u bij GS wilt aandringen op het serieus meenemen van dit milieuvriendelijke, 
 duurzame en veilige alternatief in de verkennende fase van de aanpak N34.

Wij zijn niet de enigen die hier zo over denken. Er zijn diverse milieu-/natuurpartijen en 
bewoners(organisaties) die eerder gelijke voorstellen en zienswijzen hebben ingediend. Het is 
vreemd dat al deze argumenten terzijde zijn gelegd.

Dit past niet bij democratische besluitvorming!

Hopende op uw medewerking en met vriendelijke groet,

[namen]
Bezorgde inwoners van Drenthe




